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SMILTENES NOVADA PAŠVALDĪBAS DOME 
Reģ. Nr.90009067337, Dārza iela 3, Smiltene, Smiltenes novads, LV-4729 

tālr.: 64774844, e-pasts: pasts@smiltenesnovads.lv 

 

Sociālo un medicīnas jautājumu pastāvīgās komitejas sēdes 

PROTOKOLS 

 

2023. gada 12. decembris Nr. 2023-SMJ-13  

 

Norises vieta: Dārza ielā 3, Smiltenē 

Sēde sasaukta: plkst. 9.00 

Sēde atklāta: plkst. 9.03 
 

Sēdi vada Komitejas priekšsēdētāja Astrīda Harju 

Sēdi protokolē Kancelejas un personāla nodaļas sekretāre Valda Pētersone 

Sēdes gaita tiek ierakstīta audio formātā. 
 

Piedalās deputāti attālināti: 

Andris Abrāmovs,  Mārtiņš Vīgants( 9.48), Dainis Aļeksējevs (9.17),  Elgars Felcis, Gita 

Mūrniece 
 

Piedalās deputāti klātienē:  

Ainārs Mežulis   
 

Citi deputāti:  

Inga Ērgle 

 

Uzaicinātās personas: SIA “Senjoru māja” pārstāvis J. Roze (2.jaut.) 

 

Piedalās darbinieki:  

Izpilddirektors Andris Lapiņš, Juridiskās nodaļas vadītājs Māris Rungulis, Finanšu nodaļas 

vadītājs Jānis Adienis, Sociālā dienesta vadītāja Inta Siliņa 

                  

DARBA KĀRTĪBA 

1. Par darba kārtību 

2. Par sadarbības izveidi  ar SIA “Senioru māja” valsts apmaksātas paliatīvās aprūpes 

pakalpojuma nodrošināšanai Smiltenes novada iedzīvotājiem dzīvesvietā 

3.Informācija par Eiropas Reģionālās attīstības fonda (ERAF) projektu 

“Daudzfunkcionālais sociālo pakalpojumu centrs “Smiltene””  ieviešanas gaitu 

4. Par Smiltenes novada Sociālā dienesta struktūrvienības “Kārkli” Grupu dzīvokļa un 

specializēto darbnīcu pakalpojuma  maksas noteikšanu 

5.Informācija par  Ziemassvētku paciņām Smiltenes novada senioriem un ģimenēm ar 

bērniem 

6. Par aprūpes mājās pakalpojumu bērniem nodrošināšanu, kuriem Veselības un 

darbspēju ārstu komisijas noteikusi  īpašu kopšanu 

7. Iepriekšējās Sociālo un veselības jautājumu pastāvīgās komitejas sēdes protokols 

mailto:pasts@smiltenesnovads.lv
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 1. Par darba kārtību 

 Ziņo Astrīda Harju 

 

A. Harju aicina deputātus apstiprināt sagatavoto komitejas sēdes darba kārtību. 
 

Atklāti balsojot ar 5 balsīm “Par” (Ainārs Mežulis, Andris Abrāmovs, Astrīda Harju, Gita 

Mūrniece, Mārtiņš Vīgants) "Pret" – nav, "Atturas" – nav, 

 

Komiteja nolemj: Apstiprināt Sociālo un veselības jautājumu pastāvīgās komitejas sēdes darba 

kārtību. 

 

 

 2. Par sadarbības izveidi  ar SIA “Senioru māja” valsts apmaksātas paliatīvās aprūpes 

pakalpojuma nodrošināšanai Smiltenes novada iedzīvotājiem dzīvesvietā 

 Ziņo Astrīda Harju 

 

J. Roze ziņo, ka iepirkums ir noslēdzies, un ap Ziemassvētku laiku tiks izskatīts, ar kuru 

pretendentu slēgs līgumu. Uz Vidzemes reģionu pieteikušies ir 2 pretendenti viens no tiem ir 

SIA “Senjoru māja” un otrs uzņēmums no Rīgas. 

J. Roze sniedz ieskatu par pakalpojumu. Šis ir jauns un ļoti gaidīts pakalpojums cilvēkiem ar 

neārstējamām slimībām un būs pieejams Latvijā no jaunā gada. Pakalpojums ir apmaksāts no 

valsts budžeta. Šobrīd ir iespēja to kvalitatīvi ieviest. Galvenā doma ir izveidot mobilas 

speciālistu brigādes, kas izbrauc pie cilvēka uz māju nodrošinot 24x7 atbalsts pacientam. 

Pakalpojums nebeidzas brīdī kad cilvēks nomirst, tas turpinās arī sērošanas periodā. Plāns ir 

izveidot trīs bāzes stacijas stacijas - Valmierā, Gulbenē un Cēsīs. Būs vienots informatīvais 

tālrunis. Redzama sadarbība ar esošo Sociālā dienesta pakalpojumu - mājas aprūpi. Ja cilvēkam 

jādodas uz kādu aprūpes centru, tad šī medicīniskā komponente nāk līdzi pacientam uz aprūpes 

centru. Kā ieguvumi saskatāmi ģimenes ārstu atslogošana un cieņpilna attieksme pret 

slimniekiem.  

 

A. Harju jautā par apmācību darbiniekiem. 

J. Roze norāda, ka apmācības ir viens no atslēgas vārdiem, lai šis pakalpojums būtu kvalitatīvs.  

D. Aļeksējevs jautā vai būs līdzība ar aprūpes centru. 

J.Roze skaidro, ka nē, tas ir pakalpojums, kas jānodrošina 24 stundas diennaktī, bet pacienta 

dzīvesvietā. No pieredzes skatoties,  reti gadās nakts vizītes, vairāk tās ir dienas vizītes. 

I. Siliņa jautā, apmēram cik klienti gada laikā paredzēti Smiltenes novadā. 

J. Roze atbild, ka apmēram 30 klienti gadā. 

M. Rungulis jautā,  kāda ir paredzētā sadarbības forma. 

J. Roze atbild, ka varētu noslēgt sadarbības līgumu ar termiņu uz 5 gadiem. 

A. Harju norāda, ka Apes un Raunas teritorijā ir sociālie aprūpētāji, bet Smiltenē šo 

pakalpojumu veic Samarieši, tad šis līgums jāsniedz ar Samariešiem. 

J. Roze piekrīt. 

A. Harju izsaka pateicību par vēlmi sadarboties. 

 

 3. Informācija par Eiropas Reģionālās attīstības fonda (ERAF) projektu 

“Daudzfunkcionālais sociālo pakalpojumu centrs “Smiltene””  ieviešanas gaitu 

 Ziņo Inta Siliņa 
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I.Siliņa ziņo, ka Ir noslēgts deliģējuma līgums un jau uzsākta reģistrācija pakalpojumiem. 

12.12.2023.iesniegs bērnu centra specializētos pasākumus. Bija sanāksme par saimnieciskajiem 

un tehniskajiem pakalpojumiem. 20.12.2023. plānojas atvērtās durvis, aicinās potenciālos 

klientus, lai parādītu telpas un informētu par turpmākajiem plāniem. Šobrīd uz 16 grupu 

dzīvokļiem jau pieteikušies. Grupu dzīvoklis janvārī būs aprīkots, lai varētu sākt dzīvot. 

Attiecībā uz pārējiem pakalpojumiem, vēl norit iepirkums.  

11.12.2023. norisinājās projekta noslēgums kopā ar klientiem.  

Cerību spārni ziņo, ka pieteikušies arī jauni darbinieki.  

 

D. Aļeksējevs jautā, vai ir dzirdams, par kādām pretenzijām no Smiltenes Sarkanā Krusta 

slimnīcas, arī attiecībā uz darbiniekiem, kuri iespējams vēlētos pāriet strādāt uz DI. 

I. Siliņa skaidro, ka šobrīd par darbiniekiem nevar pateikt, jo nav zināms, kas pieteicies uz 

vakancēm, bet nekādas pretenzijas nav bijušas.  

G. Mūrniece norāda, ka  uzrunājusi arī ukraiņu personu, kas varētu specializēties kādā no 

vakancēm. 

I. Siliņa precizē, ka 20.12.2023. oficiāli sākums paredzēts no 15.00, bet telpas būs atvērtas jau 

no 10.00. 

Diskusija starp D. Aļeksējevu, A. Mežuli, I. Siliņu un A. Lapiņu par finansējumu. 

 

 4. Par Smiltenes novada Sociālā dienesta struktūrvienības “Kārkli” Grupu dzīvokļa un 

specializēto darbnīcu pakalpojuma  maksas noteikšanu 

 Ziņo Inta Siliņa 

 

I. Siliņa ziņo, ka kopā ar Finanšu nodaļu ir sagatavots aprēķins par grupu dzīvokļu “Kārkli” 

izmaksām ar aprūpi, bez aprūpes, pilna maksa un bez komunālajiem maksājumiem: 

ar aprūpi 38, 22 eiro, bez komunālajiem maksājumiem 36,52 eiro; 

bez aprūpes 30,70 eiro, bez komunālajiem maksājumiem 28,99 eiro; 

Specializētās darbnīcas 25,15 eiro. 

 

D. Aļeksējevs jautā, vai šī visa maksa jāapmaksā klientam.  

I. Siliņa skaidro, ka klients maksā tikai par komunālajiem pakalpojumiem, pārējo apmaksā 

pašvaldība. 

J. Adienis par sadārdzinnājumu budžetā. 

Norāda, ka ir arī citu pašvaldību klienti, no kā mums būs ienākumi. 

I.Siliņa piebilst, ka ir paredzēts arī valsts līdzfinansējums, bet ļoti nepilnā apmērā, jo no 

izveidošanas gada katru gadu līdzfinansējums samazinās par 20%, tā kā Kārkli ir izveidoti 

pirms 2 gadiem līdz ar to viņi uz atbalstu varēs pretendēt 20% apmērā par tiem klientiem kuri 

ir no valsts pansionātiem. 

Smiltene pusē, kur mums pakalpojums tikai verās vaļā, dienas centrā varēsim saņemt atbalstu 

80% apmērā.  Grupu dzīvoklī tikai par tiem klientiem, kas ir iznākuši no valsts aprūpes 

centriem. 

 

Atklāti balsojot ar 6 balsīm “Par” (Ainārs Mežulis, Andris Abrāmovs, Astrīda Harju, Dainis 

Aļeksējevs, Gita Mūrniece, Mārtiņš Vīgants) "Pret" – nav, "Atturas" – nav, 

 

Komiteja nolemj: lēmuma projektu virzīt uz Finanšu komiteju 

 

5. Informācija par  Ziemassvētku paciņām Smiltenes novada senioriem un ģimenēm ar 

bērniem 
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 Ziņo Inta Siliņa 

 

I.Siliņa ziņo, ka paciņas ir piegādātas,  šobrīd jau notiek paciņu izsniegšanas process, uz 15. 

datumu plānojas akcija, kurā gan deputāti, gan administrācijas darbinieki var pieteikties uz 

paciņu izdalīšanu senjoriem. 

Visi senjori ir informēti par piegādes datumu. 

Piegādes sarakts tiks sagatavots uz 14 datumu un būs sadalījums pa ielām. 

G.Mūrniece jautā par to, vai paciņa pienākas ja cilvēkam 1.janvārī paliek 80. 

I. Siliņa skaidro, ka būs arī kāda lieka paciņa, kuru varēs nogādāt šādiem senjoriem. 

G. Mūrniece piesakās paciņas izdalīt Raiņa ielā. 

 

 

 6. Par aprūpes mājās pakalpojumu bērniem nodrošināšanu, kuriem Veselības un 

darbspēju ārstu komisijas noteikusi  īpašu kopšanu 

 Ziņo Inta Siliņa 

 

I.Siliņa ziņo, ka šis atbalsta veids jau ir bijis, bet apjoms ir būtiski palielināts. Iepriekš šo 

nosedza projekts “Vidzeme iekļauj” pilnā apmērā. Lai pakalpojumu nofinansētu nepieciešami 

120000-140000 eiro gadā. Aprūpi nodrošinās tiem bērnu vecākiem, kuri strādā. Šobrīd plāno, 

ka aprūpi saņems 12 bērni.  

Valsts paredz arī atbalstu, iespējams tas varētu būt 50%.   

A.Harju jautā, vai visiem šiem bērniem ir paredzēta mājas aprūpe. 

I.Siliņa skaidro, ka sākotnēji pirmos mēnešus tā būs mājas aprūpe, cerot uz to, ka pakāpeniski 

tas mazināsies un pāries uz dienas centru. Iespējams, ka vismaz puse bērnu paliks tikai mājas 

aprūpē. 

 

 7. Iepriekšējās Sociālo un veselības jautājumu pastāvīgās komitejas sēdes protokols 

 Ziņo Astrīda Harju 

 

 A.Harju informē, ka pievienots iepriekšējās sēdes protokols, lai to varētu pārskatīt deputāti, 

kuri nebija ieradušies. 

 

 
 

Sēde slēgta plkst. 10.27 
 

Sēdi vadīja  

Komitejas priekšsēdētāja     Astrīda Harju 

Sēdi protokolēja               Valda Pētersone  

 


